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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Rick Beurskens (VVD), R. de Cock (PL), G. Eijsink (CDA), Rob Flinsen-

berg (RO), Pieke Houben (SV), A.Kierkels (RO) H. Metsemakers (SV), 
Yvonne Parren (SV) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging R. Raemakers (D66)  wordt vervangen door K. Beurskens. N. Alofs 
(CDA)  wordt vervangen door M. Schreurs.  

Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels   
Ambtelijke ondersteuning D. Noppers, E. Lucassen, T. Donders en J. Coopmans 
Derden  
Insprekers Geen 

Publieke tribune 4   personen  
Raadsleden op tribune R. Teluij 
Collegeleden op tribune Geen 
Ambtenaren op de tribune  
Commissiegriffier John Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

02 Vaststellen agenda 
De fractie Progressief Leudal verzoekt om agendapunt 5a, de interactieve discussie over de 
kaders voor het sociale domein weg te halen van de agenda. De fractie Ronduit Open onder-
steunt dit. De fracties vinden dat het niet aan de commissies is om deze discussie te voeren, 
maar dat deze in de raad gevoerd moet worden. Een kadernota is onlangs vastgesteld, en 
men verwacht thans meer concrete voorstellen vanuit het college. De andere fracties wensen 

wel bespreking, maar vinden de begeleidende brief en het ontbreken van verdere stukken 
verwarrend en missen hierdoor houvast voor een discussie. 
De portefeuillehouder antwoordt dat de agendering een gevolg is van de discussie die gevoerd 
is tijdens het regievoeringeoverleg van juni, waarin een sessie hiervoor omarmd is door de 
fractievoorzitters. Omdat een aparte sessie half juli vanwege het reces niet is doorgegaan, 
hebben de fractievoorzitters toen gekozen voor een sessie tijdens de vergadering van de 
commissie sociaal.     

De agenda wordt conform concept vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag 15 juni 2015 
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

05 Presentatie en thema’s 

05a  
 

Kaderstelling sociale domein 
Portefeuillehouder van den Beuken houdt een presentatie, waarvan een hand-out bij het ver-
slag is gevoegd.  
De fractie Ronduit Open vindt dat teveel is toegespitst op de zorgcomponent van het sociale 
domein, en mist de overige onderdelen. Voor de visie van Ronduit Open verwijst de fractie 
naar het voorstel over het behoud van de muziekgezelschappen, waarvan de argumenten ook 

kunnen gelden voor het bredere terrein van het sociaal domein. 
De fractie CDA vindt de begeleidende brief verwarrend, en vindt het lastig om op deze manier 
een discussie te voeren. Ziet liever voorstellen. 
De fractie Samen Verder wil meer controle van de raad, meer inzet op preventieve maatrege-
len, maar maakt zich bezorgd over de toename van de bureaucratie. Er is wel samenwerking 
met andere gemeenten bij de inkoop, maar te weinig bij de uitvoering, die hierdoor voor de 

hulpverleners onnodig bemoeilijkt wordt. Er moet meer en eenduidiger gecommuniceerd wor-

den. Het resultaat van een behandeling is belangrijker dan de manier waarop dit gebeurt.  
De fractie D66 beperkt zich vooralsnog tot algemene punten. De communicatie moet beter. Er 
wordt op dit moment nog onvoldoende inhoud gegeven aan het verwachtingsmanagement, 
zowel in de verhoudeng tussen gemeenten en zorgverleners, als gemeente en zorgvragers of 
cliënten. Veel meer zouden burgers betrokken moeten worden bij een evaluatie, waarbij een 
360° review in elk thema moet zijn. De formulering van het beleid moet actiever geformuleerd 
worden, en niet zozeer in de voltooide tijd.  

De VVD fractie onderschrijft de mening van D66 en voegt hieraan toe dat de doelstellingen 
ook Smarter moeten. 
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De fractie Ronduit Open merkt op dat er veel is gesproken over de voorwaarden, nauwelijks 

over de kaders.  

De fractie D66 vindt dat er al veel kaders gegeven zijn bij de onderwerpen zoals het biblio-
theekwerk, en bij ôs dörp, en die discussie hoeft niet weer overgedaan te worden.  
Tenslotte wordt nog opgemerkt dat de fracties zich onvoldoende hebben kunnen voorbereiden 
op het gevraagde. 
De portefeuillehouder rondt de discussie af door te melden dat het college met voorstellen zal 
komen in het kader van de voorbereiding van de begroting.     

06 Raadsvoorstellen (er zijn geen raadsvoorstellen voor deze vergadering) 
07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

07a Er zijn geen stukken doorverwezen vanuit de raad. 

08 Aan de commissie gerichte stukken 
08a Brief Dorpsraad Kelpen-Oler 

Naar aanleiding van de brief van de dorpsraad Kelpen-Oler zijn er enkele vragen gesteld. Be-
antwoording zal nog schriftelijk volgen, maar wel kan alvast gesteld worden dat er na ge-

sprekken met de dorpsraad een integraal plan zal komen voor een subsidie vanuit het leef-
baarheidsfonds. Er heeft nog geen besluitvorming plaatsgevonden. 

08b Beleidsvoorstel Ronduit Open over behoud muziekgezelschappen 
De fractie Ronduit Open maakt zich zorgen over de bezuinigingen op de muzieksector, en met 

name de wijze waarop dat dit gebeurt. De fractie heeft daarom een notitie gemaakt die in 
deze vergadering besproken wordt. De fractie Ronduit Open meldt, dat deze notitie ook breder 
gezien kan worden. De visie van Ronduit Open, zoals in deze notitie weergegeven is, kan ook 

dienen voor het totale verenigingsleven.  
Het CDA merkt op dat ze bij de vaststelling van de kadernota al gemeld hebben dat, indien er 
ruimte is op de begroting, dit terug moet komen naar de verenigingen. De fractie Progressief 
Leudal pleit voor een geheel nieuw en vernieuwend subsidiebeleid, zoals al vaker door deze 
partij voorgesteld. Verder is het CDA van mening dat muziekonderwijs en de subsidie aan mu-
ziekverenigingen toch specifieker is, en dat de sociale dimensie hiervan het hobbyisme over-
stijgt. De fractie D66, en ook andere fracties missen een echt voorstel in de notitie, maar wil-

len eerst dat er een visie komt, en dat de subsidie op basis daarvan ingezet wordt. Verder wil 
de fractie samenwerking en fusie van verenigingen stimuleren, en wil ook verder kijken dan de 
gemeentegrenzen. De fractie Samen Verder is benieuwd wat het college vindt van de notitie, 
maar zegt desgevraagd dat er in hun beleving onderscheid is tussen muziekverenigingen (en 
het daarbij behorend onderwijs daarvoor overigens ook Bussemaker gelden kunnen worden 
ingezet), en andere verenigingen. 

De commissie neemt vooralsnog kennis van de notitie en de gemaakt opmerkingen. 

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Door diverse fracties zijn vragen gesteld over de in juni bekend gemaakte kwartaalcijfers over 

de Wmo, jeugdzorg en participatiewet. Vanwege de late indiening komt de schriftelijke beant-
woording op een later tijdstip.  
Er wordt aandacht gevraag voor de vermindering van administratieve en bureaucratische bal-
last, en goed door alle deelnemende gemeenten op elkaar afgestelde procedures, zodat zorg-
verleners zich bezig kunnen houden met het daadwerkelijk verlenen van zorg. 
De wethouder spreekt op vragen van de commissie herhaalde malen uit dat voor wat betreft 

de herindicatie niemand vergeten wordt. Als mensen zelf (of hulpverleners namens hen) geen 
actie ondernemen, dan zal de gemeente de betreffende personen benaderen.  

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-

gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

Er zijn geen aanvullingen / opmerkingen 
09c Openstaande Actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

09d Jongeren 

Geen mededelingen 
10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Er waren geen mededelingen 
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10b 

 

Rondvraag 

De fractie Samen Verder kondigt een motie aan met als onderwerp de kernreactor Tihange, 

die ook naar de andere fracties wordt gestuurd voor eventuele steun. 
De fractie VVD wil graag in de agenda van de volgende vergadering uitleg en de stand van 
zaken van de aanbesteding van het bibliotheekwerk geagendeerd. De portefeuillehouder geeft 
aan de informatie te verschaffen. 
De fractie Progressief Leudal doet de suggestie om bij de benadering van de 75 plussers ook 
de seniorenverenigingen en verenigingen zoals de Zonnebloem te betrekken. Wellicht dat die 

ook mensen kunnen benaderen. De portefeuillehouder dankt voor de suggestie. 
10c 
 

Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21.00 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is op 28 sep-
tember 2015. 

 

 


